
NOTA INFORMACYJNA 

 

Krajowa Rada Związku Zawodowego Pracowników Wymiaru Sprawiedliwości RP uprzejmie informuje, 

że w dniu 14 lipca 2014 roku odbyło się w Ministerstwie Gospodarki spotkanie przedstawicieli 

Krajowej Rady  z Wicepremierem Januszem Piechocińskim.  

Podczas rozmowy poruszone zostały przede wszystkim tematy dotyczące wynagrodzeń pracowników 

Wymiaru Sprawiedliwości, którzy nie są objęci mnożnikowym systemem wynagrodzeń, gdyż te osoby 

obecnie znajdują się w najtrudniejszej sytuacji materialnej.  

Minister Gospodarki poświęcił nam sporo czasu, okazał się być osobą dobrze zorientowaną  

w obecnej sytuacji tej największej grupy dyskryminowanych pracowników i pragnie osobiście zająć 

się tym problemem. 

Celem naszym jest przedstawienie na kolejnych spotkaniach z przedstawicielami partii i klubów 

parlamentarnych danych, które szczegółowo naświetlą podziały i zróżnicowanie płacowe pomiędzy 

pracownikami różnego szczebla wymiaru sprawiedliwości.  

Statystyki prowadzone przez Ministerstwo Sprawiedliwości w żaden sposób nie odzwierciedlają 

faktycznej sytuacji płacowej w jakiej obecnie się znajdujemy i być może dlatego nikt nie chce zająć się 

problemami nurtującymi nasze środowisko.  

Wcześniejsze spotkania z przedstawicielami Ministerstwa Sprawiedliwości nie znalazły wśród nich 

zrozumienia a nawet najmniejszej chęci pomocy grupie zawodowej, która jest fundamentem 

sądownictwa. Mamy nadzieję, że skoro Minister Gospodarki okazał się osobą mającą gruntowną 

wiedzę o problemach nurtujących nasze środowisko to przyszłe rozmowy zaowocują w najbliższej 

przyszłości.   

Pragniemy poinformować naszych członków oraz wszystkich pracowników naszego resortu, że 

wyznaczone zostały kolejne spotkania z przedstawicielami różnych partii na których będziemy 

przedstawiać problemy z którymi się od lat borykamy. Mamy nadzieję, że owoce naszej ciężkiej pracy 

będą dla pracowników wkrótce odczuwalne. 

 

 


